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NORSKO: Připomínám, že v Norsku již situace s velkou úmrtností a zdravotními problémy
došla až tak daleko, že vláda již tentokrát nedoporučuje tzv. „posilovač“ nikomu pod 65 let.
Chce se tím zprostit jakýchkoli případných dalších problémů, přičemž pokud by si někdo i
přesto posilovač aplikoval a měl by závažné vedlejší účinky, byl předem vládou upozorněn,
že si za svůj „osud“ nese plnou zodpovědnost.

Norsko je co do počtu obyvatel srovnatelné se Slovenskem, je tedy asi jen poloviční než ČR. V tomto
malém – dnes již poměrně multikulturním – národě je docela vysoká proočkovanost dospělých, ale
také vysoký počet hlášení vedlejších účinků či úmrtí. Podle zkušeností z jiných zemí lze
předpokládat, že větší procento proočkovanosti je mezi etnickými Nory než mezi „obohacujícími“
etniky.

Norská politička Susanne Heartová pronesla ve středu silný a emotivní projev . Několik lidí, kteří
byli poškozeni covidovou vakcínou, zaklepalo na její dveře. Mnozí se o tom neodvažují otevřeně
mluvit, protože se stydí. Heartová řekla, že je velmi bolestivé slyšet nebo číst všechny tyto příběhy.

Poukázala na to, že existuje 60 000 Norů, kteří byli vážně poškozeni vakcínami. Existuje mnoho
srdcervoucích příběhů o dříve zdravých lidech, kteří užívali „bezpečnou a účinnou“ vakcínu. „Byli
uvedeni v omyl, protože covid vakcíny nejsou ani bezpečné, ani účinné,“ řekla Heartová.

„Lidem bylo řečeno, že vakcíny zabrání nemoci. Nebyla to pravda,“ pokračovala.

Politička poznamenala, že Evropa, včetně Norska, zažívá od zavedení vakcín velmi vysokou
nevysvětlitelnou nadúmrtnost. Řekla, že mRNA nebyla nikdy předtím testována na lidech. „Jsme
jeden velký experiment.“

„Tajné studie, které byly zveřejněny, ukazují, že společnost Pfizer věděla, jak nebezpečné jsou
vakcíny. Tisíce lékařů a výzkumníků po celém světě jsou znepokojeny očkovací strategií,“ řekla
politička. „Byli zdiskreditováni nebo jim byl zakázán přístup na sociální sítě.“

Heartová mluvila o „novém náboženství“, které se v rekordním čase rozšířilo po celém světě médii, v 
úřadech a mezi globalisty.

„Zcela bezpečné a z 95 procent účinné, slibovali. A pokud jste neuctívali jejich boha, byli jste nečistí
a měli byste být vyhnáni. Jste nebezpeční. Jste zlí. Měl byste být zavřeni.“
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